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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fejleszti a kormány a kerékpárosokat 
kiszolgáló ivókutak hálózatát? 1. rész" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban is egyre többen hódolnak szabadidejükben a kerékpározásnak, amely egy nagyon 
örömteli jelenség, éppen ezért fontos lenne a lehető legtöbb módon segítséget nyújtani számukra 
ehhez a tevékenységhez. Ennek egyik fontos része véleményünk szerint az lenne, ha a bicikliutak 
minél jobban ki lennének építve a kerékpárosokat kiszolgáló ivóvízlelőhelyekkel.

A nyár folyamán gyűjtött személyes tapasztalataink azonban azt mutatják, hogy sajnos ilyen 
szempontból egyes területek komoly lemaradásban vannak. Így van ez az Őrség környékén is, 
amely 6 kerékpárútvonallal rendelkezik, ezek bejárása pedig kedvelt program egyre több ember 
számára. Idén mindketten bejártuk a környéket, azonban azt kellett megtapasztalnunk, hogy a 
közkutak száma jelentősen korlátozott, illetve számos helyen azok nem működtek.

A térség népszerűségének további növelése is indokolná, hogy minden településen ivókutak 
segítségével csillapíthassák a szomjukat a kirándulók. Jelenleg azonban kénytelenek az emberek 
büfékből, boltokból vagy éttermekből vásárolni innivalót (amennyiben éppen nyitva vannak), ami 
kellemetlenséget okozhat annak fényében, hogy mennyivel egyszerűbb lenne a közkutakon 
feltölteni hideg vízzel a kulacsaikat. Úgy gondoljuk, hogy ehhez mindenkinek joga van hozzáférnie,
az államnak pedig biztosítania kell hozzá a lehetőséget. Egy program keretében – a meglévő, de 
elzártak újranyitásával, valamint új kutak kiépítésével – megoldható lenne ez a jogos panasz.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezzük Öntől, hogy miért nem építenek ki több kutat az Őrség településein, illetve miként 
fordulhat elő az, hogy egyes települések kútjai nem működnek?



Várjuk érdemi válaszát!
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